
Strona 1 z 8 

 

PROTOKÓŁ  Nr XIX/2016 

XIX sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 7 września 2016 roku. 

 

Sesja odbyła się w Zespole Szkół w Ryjewie. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 15 
00

 – zakończono o godzinie 16 
00

.
    

 

XIX sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima Przewodniczący 

Rady Gminy. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad XIX sesji.  

 

Na stan  15 radnych w sesji uczestniczy 10 radnych. Nieobecni: 

- radny Bogdan Barcik; 

- radny Marek Górecki; 

- radny Artur Orłowski; 

- radny Zbigniew Reducha; 

- radny Stanisław Wojtaś.  

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Pan Sławomir Słupczyński          - Wójt Gminy 

2. Pani Dorota Cipkowska               - Zastępca Wójt Gminy Ryjewo 

3. Pani  Małgorzata Zdunek             - Skarbnik Gminy 

4. Pani Małgorzata Kubic                - Sekretarz Gminy 

5. Pani Dorota Czerkies                   - Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Pan Adam Mączyński                  - Kierownik GOPS w Ryjewie 

7. Pani Krystyna Łapacz                  - Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

8. Pani Ewa Stec                              - Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

9. Pan Andrzej Zwolak                    - Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

 

Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radnych, iż Wójt Gminy Ryjewo wystąpił  

z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia woli na 

zawarcie przez Gminę Ryjewo porozumienia o partnerstwie z Miastem Kwidzyn, Gminą 

Kwidzyn, Gminą Sadlinki, Gminą Miłoradz, Miastem i Gminą Sztum w celu przygotowania     

i wspólnej realizacji projektu pn. „Pomorskie Trasy Rowerowe”. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady wystąpił do Radnych z pytaniem czy mają uwagi do wniosku Wójta. 

Radni nie wnieśli uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania zmienionego porządku 

obrad. W głosowaniu jednogłośnie  (za-10, przeciw- 0, wstrzymał się -0) przyjęto porządek 

obrad w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  

2. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XVIII sesji Rady Gminy Ryjewo.  

4. Informacja z  przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016 roku. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr  XVIII/123/16 Rady Gminy  

w Ryjewie z dnia 29 czerwca 2016 r. w sprawie zawarcia Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Ryjewo a Gminą Miasta Gdańska  w sprawie 

zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji energetycznej wysortowanej z 

odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy Ryjewo. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ryjewo. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Ryjewo. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                     

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczona opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/84/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

28 grudnia 2015 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2016. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/83/15 Rady Gminy Ryjewo  

z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Ryjewo na lata 2016 – 2024. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli na zawarcie przez Gminę Ryjewo 

porozumienia o partnerstwie z Miastem Kwidzyn, Gminą Kwidzyn, Gminą Sadlinki, 

Gminą Miłoradz, Miastem i Gminą Sztum w celu przygotowania i wspólnej realizacji 

projektu pn. „Pomorskie Trasy Rowerowe”. 

12. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

13. Interpelacje i zapytania radnych.  

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

15. Wolne wnioski i informacje.  

16. Zakończenie obrad.  

Ad.4. Informacja z  przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016 roku. 

 

Pan Sławomir Słupczyński: W  I półroczu 2016 roku  wykonanie budżetu przebiegało w 

następujący sposób. Dochody Gminy  zaplanowane w kwocie   22.474.839,70 zł wykonano w 

wysokości  12.179.154,19 zł,  co stanowi 54,2 %.Wykonane dochody uzyskano z tytułu: 

 

- Dochodów własnych (podatków, doch. z majątku itp.)  2.241.714,99 zł (50,4% planu) 

- Udziałów w podatkach stan. dochody Budżetu Państwa  1.035.628,50 zł (46,1% planu) 

- Dotacji celowych  3.602.074,70 zł (63,9% planu) 

- Subwencji ogólnych 5.281.936,00 zł (56,7% planu) 

- Środków na dofinansowanie zadań własnych gminy pozyskanych z innych źródeł                                                 

17.800,00 zł ( 2,2% planu)  

   

Głównym źródłem dochodów gminy w I półroczu 2016 roku były subwencje ogólne 

stanowiące 43,4% udziału w uzyskanych dochodach gminy, kolejnym dotacje celowe, 

których udział w dochodach gminy wynosił 29,6 % oraz dochody własne gminy 18,4 %. W 

ramach dochodów własnych najwyższe dochody uzyskano z: 

- podatku od nieruchomości na kwotę 670.890,06 zł, co stanowi 5,5% udziału  

w dochodach gminy,  

- wpływów z usług z tytułu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w wysokości 

489.814,29 zł, co stanowi 4,0% udziału w dochodach gminy, 

- podatku rolnego na kwotę 368.139,96 zł, stanowiącą 3,0% udziału w dochodach gminy, 
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- opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 303.164,61 zł 

stanowiących 2,5 % udziału w dochodach gminy. 

 

Najniższe wykonanie planu tj. poniżej 30%  uzyskano z podatku opłacanego w formie karty 

podatkowej ( 23,5%) oraz opłaty eksploatacyjnej i produktowej (6,9%). Stan zaległości w 

podatkach lokalnych  na 30.06.2016 roku  przedstawia się następująco: 

1. w podatku od nieruchomości  218.984,26zł , 

2. w podatku  rolnym  30.373,54zł ,  

3. w podatku leśnym        126,00zł , 

4. w podatku od środków transportowych  4.660,28zł. 

 

Wydatki Gminy  zaplanowane w kwocie 23.916.202,70 zł wykonano w wysokości   

11.531.371,14 zł,  tj. w  48,2%. Na  wydatki bieżące wydatkowano kwotę  11.211.051,51 zł  

tj. 51,9 %  planu,  a na wydatki majątkowe 320.319,63 zł tj. 13,8% planu. W ramach 

wydatków bieżących środki przeznaczono na finansowanie działalności 5 jednostek 

budżetowych gminy w tym:                                                                      

1. Szkoły Podstawowej w Ryjewie na kwotę 1.749.053,56 zł, 

2. Szkoły Podstawowej w Straszewie  na kwotę  642.186,34 zł, 

3. Gimnazjum w Ryjewie na kwotę   910.554,04 zł, 

4. Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ryjewie na kwotę  3.553.162,14 zł. 

5. Urzędu Gminy w Ryjewie na kwotę 1.320.391,95 zł. 

 

Przekazano dotacje: 

1. celowe dla jednostek samorządu terytorialnego w wysokości 22.459,49 zł,  

2. celowe na realizację zadań gminy zleconych jednostkom spoza sektora finansów 

publicznych w wysokości  115.000,00 zł, 

3. podmiotowe dla samorządowych instytucji kultury na kwotę  336.998,00 zł,  

4. podmiotową dla niepublicznego przedszkola „ Maluszek „ w Ryjewie  na kwotę  

419.034,86 zł. 

 

Razem dotacje udzielone z budżetu gminy wynoszą 893.492,35zł co stanowi 8 % 

wykonanych wydatków bieżących gminy. Ponadto ponoszono wszystkie inne wydatki  

określone w ustawie o samorządzie gminnym, jako wydatki własne gminy. Przychody Gminy  

na zaplanowane 2.200.251,00 zł przychodów ogółem, uzyskano 46,4% tj. 1.021.621,47 zł, 

pochodzące w całości z wolnych środków powstałych na koniec 2015 roku. Rozchody Gminy 

zaplanowano w wysokości 758.888,00 zł, wykonano w 50,0%  tj. w kwocie 379.444,00 zł. 

Rozchody dotyczą spłat zaciągniętych kredytów zgodnie z zawartymi umowami. Wynik 

Finansowy Gminy  na 30.06.2016 roku występuje nadwyżka budżetowa  Gminy w wysokości  

647.783,05 zł. Zadłużenie gminy z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów wynosi  

5.359.298,00zł. Wszystkie zobowiązania gminy dotyczące zaciągniętych kredytów spłacane 

są zgodnie z terminami zawartymi w umowach. Gmina posiada należności wymagalne na 

kwotę  1.689.983,70 zł.  Należności te powstały z  tytułu: 

- dostarczania wody i odprowadzania ścieków w wysokości  98.861,18 zł , 

- wypłaty  zaliczek alimentacyjnych   230.928,86 zł  

- wypłat z funduszu alimentacyjnego  932.458,85zł 
- zaległości w podatkach i opłatach oraz pozostałych dochodach gminy na kwotę  427.734,81 zł. 

 

Gmina nie posiada zobowiązań wymagalnych na dzień 30.06.2016r. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
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Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/123/16 Rady Gminy  

w Ryjewie z dnia 29 czerwca 2016 r. w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego 

pomiędzy Gminą Ryjewo a Gminą Miasta Gdańska  w sprawie zagospodarowania przez 

Gminę Miasta Gdańska frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych 

pochodzących z terenu Gminy Ryjewo. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  10  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 10, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XIX/124/16 w sprawie zmiany 

uchwały nr  XVIII/123/16 Rady Gminy w Ryjewie z dnia 29 czerwca 2016 r. w sprawie 

zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Ryjewo a Gminą Miasta Gdańska  

w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji energetycznej 

wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy Ryjewo. Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ryjewo. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy. 

 

Radna Bernadeta Łukaszewska: Po posiedzeniach komisji pytano mnie dlaczego w 

uchwale nie uwzględniono sportowców? 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Jednym z powodów dla których nie ma mowy o sportowcach w 

tej uchwale jest to, że nagroda za osiągnięcia naukowe jest przyznawane na podstawie ustawy 

o systemie oświaty a za osiągnięcia sportowe ustawy o sporcie i należy to uregulować dwoma 

odrębnymi uchwałami. Drugim powodem jest to, że trudno byłoby ustalić kryteria 

przyznawania nagród za osiągnięcia sportowe, dodatkowo w obecnej chwili, gdy mamy 

drużynę „Bellatora”, która odnosi takie sukcesy a liczy ona 12 osób, to jednak koszt takich 

nagród byłby duży. Cieszymy się z  sukcesów, które odnoszą sportowcy dlatego na 

zakończenie roku szkolnego przyznajemy wraz z dyrektorem, również sportowcom, nagrody 

finansowe. Jeżeli chodzi o treść regulaminu to dyrektor ZS w Ryjewie sugeruje 

wprowadzenie autopoprawki polegającej na zmianie zapisu w § 7 ust.3. zamiast „Wnioski 

składa się w ciągi 14 dni od zakończenia każdego semestru w Urzędzie Gminy w Ryjewie.” 

wpisać „Wnioski składa się w ciągi 14 dni od zakończenia I semestru i zakończenia rocznych 

zajęć dydaktyczno - wychowawczych w Urzędzie Gminy w Ryjewie.”  Zmiana ta związana jest 

z tym, że II semestr prawnie trwa, aż do 30 sierpnia. Dodatkowo chciałbym, abyśmy jednak 

wykreślił warunek uzyskania bardzo dobrego zachowania do otrzymania nagrody, bo myślę, 

że jeżeli ktoś ma osiągnięcia naukowe to raczej nie jest uczniem, który ma złe zachowanie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania 

do zaproponowanych przez Wójta autopoprawek.  Wobec braku uwag przystąpiono do 

głosowania autopoprawek. W głosowaniu udział wzięło  10  radnych. W  głosowaniu 

jednogłośnie  (za– 10, przeciw –0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  przyjęła zaproponowane 

przez Wójta Gminy autopoprawki. 
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Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie projektu uchwały z 

wprowadzonymi autopoprawkami.  

 

W głosowaniu udział wzięło  10  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 10, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XIX/125/16 w sprawie przyjęcia 

lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Ryjewo. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Ryjewo. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  10  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 10, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XIX/126/16 w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Ryjewo. Uchwała stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczona opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  10  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 10, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XIX/127/16 w sprawie przyjęcia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczona opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Uchwała stanowi załącznik nr 

8 do protokołu. 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/84/15 Rady Gminy Ryjewo 

z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2016. 

Obrady opuścił radny Radosław Martyka.  

Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  9  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 9, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XIX/128/16 w sprawie zmiany 
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Uchwały Nr XIII/84/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy na rok 2016. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/83/15 Rady Gminy Ryjewo  

z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Ryjewo na lata 2016 – 2024. 

Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  9  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 9, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XIX/129/16 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XIII/83/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ryjewo na lata 2016 – 2024.Uchwała 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli na zawarcie przez Gminę Ryjewo 

porozumienia o partnerstwie z Miastem Kwidzyn, Gminą Kwidzyn, Gminą Sadlinki, 

Gminą Miłoradz, Miastem i Gminą Sztum w celu przygotowania i wspólnej realizacji 

projektu pn. „Pomorskie Trasy Rowerowe”. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy, który poinformował, iż 

uchwała otwiera drogę do podejmowania dalszych działań na rzecz realizacji przedsięwzięcia. 

W dalszym etapie prac ubiegać będziemy się o dofinansowanie projektu w ramach 

regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  9  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 9, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XIX/130/16 w sprawie wyrażenia 

woli na zawarcie przez Gminę Ryjewo porozumienia o partnerstwie z Miastem Kwidzyn, 

Gminą Kwidzyn, Gminą Sadlinki, Gminą Miłoradz, Miastem i Gminą Sztum w celu 

przygotowania i wspólnej realizacji projektu pn. „Pomorskie Trasy Rowerowe”. Uchwała 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Ad.12. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

 26.07. spotkałem się z przedstawicielami firmy DS. Consulting w sprawie 

przeprowadzenia postępowania koncesyjnego na świadczenie usług transportowych na 

terenie Gminy Ryjewo; 

 1.08. odbyłem spotkanie z zarządem PUS Kwidzyn na temat funkcjonowania wywozu 

odpadów komunalnych w Gminie Ryjewo; 

 3.08. na Sali narad Urzędu Gminy odbyło się spotkanie z sołtysami na których omówiono 

przygotowania do dożynek gminnych i powiatowych a także rozmawiano o funduszu 

sołeckim; 
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 5.08. wspólnie z radnymi, grupą mieszkańców i potencjalnym inwestorem odwiedziliśmy 

RIPOK pod Wąbrzeźnem, aby zapoznać się z funkcjonowaniem instalacji do 

przetwarzania biomasy; 

 8.08. w siedzibie Eko inicjatywy w Kwidzynie odbyło się spotkanie w sprawie działalności 

„Zaułka Benowo”; 

 9.08 spotkałem się z Powiatowym Prezesem OSP Ryszardem Mówińskim; 

 14.08. uczestniczyłem w uroczystych obchodach 700 lecia miejscowości Myślice i 70 lecia 

OSP w Myślicach; 

 18.08. w Urzędzie Miejskim w Kwidzynie odbyło się kolejne spotkanie samorządów 

Powiatu Kwidzyńskiego w sprawie spalarni w Szadółkach; 

 22.08. brałem udział w seminarium pt: Zorganizowanie publicznego transportu 

zbiorowego – nowe zadania gminy. Jakie kroki należy podjąć w gminie, aby przygotować 

się do zmian w publicznym transporcie zbiorowym? Co powinna zrobić gmina, aby 

mieszkańcy mogli korzystać z ulg ustawowych; 

 23.08. spotkałem się z przedstawicielem kancelarii Lex Procura  w sprawie decyzji 

środowiskowej dla planowanej budowy instalacji przetwarzania biomasy. 

Tego dnia doszło do rozstrzygnięcia przetargu na prowadzenie przedszkola 

niepublicznego. Postępowanie wygrało „Stowarzyszenie Przyjaciół Przedszkola Pod 

Dębusiem”, które założyli byli pracownicy przedszkola „Maluszek”; 

 24.08. odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół ze Straszewa i Ryjewa oraz z  

przewoźnikiem i opiekunami  w sprawie dowozu uczniów do szkół; 

 28.08. w Trzcianie odbyły się Dożynki Gminne; 

 30.08. odbyło się kolejne spotkanie z firma DS. Consulting w sprawie planu 

transportowego; 

 31.08. w Watkowicach uczestniczyłem w podziale działek przedsiębiorstwa „Watrol” 

których zakupem zainteresowana jest Gmina Ryjewo; 

 1.09. uczestniczyłem w uroczystszej krajowej i wojewódzkiej inauguracji roku szkolnego 

w Rudnie, które zaszczyciła swoją obecnością Pani Minister Anna Zalewska,  Pan 

Wojewoda Zbigniew Drelih i Pan Marszałek Krzysztof Trawicki; 

 2.09. odbył się VII Benowski Festiwal Przetworów Owocowo- Warzywnych i Dożynki 

Wiejskie; 

 4.09.odbyły się Dozynki wiejskie w sołectwach Rudnicki i Jarzębina. W Ryjewie odbył się 

turniej piłki nożnej dla dzieci i mecz oldboyów z Ryjewa i Czernina. Zawodnicy z Ryjewa 

wygrali 7:4; 

 5.09. w związku z przejściem na emeryturę odbyło się pożegnanie mł. inspektora 

Jarosława Łapacza, zastępcy powiatowego Komendanta Policji.  

W tym  dniu odbyło się pierwsze z cyklu posiedzeń wiejskich zebranie dla sołectwa 

Jałowiec. 

Tego dnia odbyło się również wspólne posiedzenie Komisji stałych rady Gminy Ryjewo, 

które zapoznały się z materiałami przedstawianymi na dzisiejszej sesji; 

 6.09. odbyło się zebranie wiejskie w Benowie; 

 7.09. odbyło się zebranie wiejskie w Mątowskich Pastwiskach, 

  

Po sesji odbędzie się zebranie wiejskie w Borowym Młynie. Harmonogram pozostałych 

zebrań przedstawia się następująco: 

 Sołectwo Jarzębina - 8 września 2016r. godz. 18.00  

 Sołectwo Straszewo - 9 września 2016r. godz. 18.00  

 Sołectwo Rudniki - 14 września 2016r. godz. 19.00  

 Sołectwo Ryjewo - 15 września 2016r. godz. 18.00  
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 Sołectwo Watkowice - 16 września 2016r. godz. 17.00  

 Sołectwo Pułkowice - 21 września 2016r. godz. 19.00  

 Sołectwo Trzciano - 22 września 2016r. godz. 17.00  

 Sołectwo Barcice  - 23 września 2016r. godz. 18.00  

 

Ad.13. Interpelacje i zapytania radnych. /Ad.14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

  

Nie zgłoszono. 

 

Ad.15. Wolne wnioski i informacje.  

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad.16. Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  XIX sesji Rady 

Gminy Ryjewo. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

                                                                                                         Przewodniczący 

                                                                                                         Rady       Gminy 

 

                                                                                                         Kazimierz Zima 
 


